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1. The Urban Forest Effects-Deposition model (UFORE-D) was developed using a component-based modeling approach, allowing for seamless integration of model elements and easy interchange of components.
2. Three UFORE-D applications were developed: a base application to estimate dry deposition at an hourly time step, and two sensitivity analyses based on Monte Carlo simulations with a Latin hypercube sampling (LHS-MC) and a Morris one-at-a-time (MOAT) sensitivity test.
3. Dry deposition velocity was found to be most sensitive to temperature and leaf area index (LAI), while PAR and wind speed had limited effects on dry deposition of all pollutants.
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Appears moderately imbalanced: The article provides some useful information, but is missing several important points or pieces of evidence that would be required to present the discussed topics in a balanced and reliable way. You are encouraged to seek a more balanced perspective on the presented issues by exploring the provided research topics and looking at different information sources.
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该文章主要介绍了一种基于组件的模型开发方法，并以城市空气污染干沉降模型为例进行了敏感性分析。然而，该文章存在以下问题：

1. 偏重技术细节：文章过于关注技术细节，缺乏对模型应用和结果的深入讨论。这可能会使非专业读者难以理解和评估该模型的实际价值。

2. 缺乏对其他模型的比较：该文章没有与其他类似模型进行比较，也没有提供足够的证据来证明该模型相对于其他模型具有优势。

3. 忽略社会影响：该文章没有考虑到城市空气污染干沉降对人类健康和环境的影响。这是一个重要的问题，因为政策制定者需要了解这些影响才能制定有效的政策。

4. 缺乏风险评估：该文章没有探讨使用该模型可能带来的潜在风险或误差。这是一个重要问题，因为决策者需要知道使用该模型时可能面临的风险和不确定性。

5. 宣传内容：尽管作者声称该模型是公共领域中广泛使用的计算机程序，但文章中存在一些宣传内容，可能会使读者对该模型的实际价值产生误解。

综上所述，该文章虽然介绍了一种新的模型开发方法，并提供了城市空气污染干沉降模型的敏感性分析结果，但其存在一些问题和局限性。因此，在评估该模型的实际价值时需要更全面地考虑其优点和缺点。
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· Lack of discussion on practical application and results

· Absence of comparison with other models

· Ignoring social impact

· Lack of risk assessment

· Presence of promotional content

· Need for a more comprehensive evaluation of the model's strengths and weaknesses
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